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Till: Tillförordnade VD Per Matses 
Sveaskog 
per.matses@sveaskog.se 
 
Hej Per, 
 
Tack för ditt svar.  
 
Det är glädjande att höra att Sveaskog eftersträvar en dialog med Muonio sameby. Vi i 
Muonio sameby dock har svårt att förstå vad du refererar till när du säger att “Sveaskog har 
en längre tid sökt dialog med Muonio sameby.“ Ingen i samebyn har upplevt att några 
sådana försök har gjorts. Vi skulle därför gärna se exempel på vad ni gjort för att få till stånd 
en dialog. 
 
Muonio sameby söker inte enbart en dialog med Sveaskog, utan ett återupptagandet av 
formella samråd. Samrådet måste utgå från principen om ett fritt och i förhand informerat 
samtycke. Detta innebär bland annat att samebyn har rätt att neka avverkning i skogar som 
anses vara viktiga för rennäringen och att Sveaskog måste respektera det.  
 
Muonio sameby har tidigare haft samråd med Sveaskog, och med dess företrädare -- 
Domänverket och Assi Domän. Men för tre år sedan fick samebyns skogsansvarige plötsligt 
muntlig information från Sveaskogs representant om att ni på Sveaskog avbryter samråden, 
utan vidare förklaring. 
 
Till dess att ett samråd återupptas kräver vi att Sveaskog upphör med all avverkning inom 
Muonio samebys gränser och drar tillbaka alla aktuella avverkningsanmälningar i området. 
 
Vår fråga till er lyder: kommer Sveaskog återuppta ett formellt samråd med Muonio 
sameby?  
 

Vänliga hälsningar, 
Hans Holma 
Ordförande i Muonio sameby 
muonio.sameby@biegga.com 

Isadora Wronski 
Sverigechef Greenpeace 
isadora.wronski@greenpeace.org 
 


